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在线阅读本书

Dear Reader, I'm sorry to say that the book you are holding in your hands is extremely
unpleasant. It tells an unhappy tale about three very unlucky children. Even though
they are charming and clever, the Baudelaire siblings lead lives filled with misery and
woe. From the very first page of this book when the children are at the beach and
receive terrible news, continuing on through the entire story, disaster lurks at their
heels. One might say they are magnets for misfortune. In this short book alone, the
three youngsters encounter a greedy and repulsive villain, itchy clothing, a disastrous
fire, a plot to steal their fortune, and cold porridge for breakfast. It is my sad duty to
write down these unpleasant tales, but there is nothing stopping you from putting this
book down at once and reading something happy, if you prefer that sort of thing. With
all due respect,

Lemony Snicket
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书评

第一次知道这套书，是因为多年前看了这套书改编的电影《雷蒙·斯尼奇的不幸历险》
，被开头的哥特系开场白深深打动：这不是一个欢乐大团圆的故事，这是一个充满悲伤
，特别不幸，最后也无法惩恶的故事。现在放弃，还来得及。
这真是我见过最负能量最放弃治疗的儿童片了，但偏偏...  

-----------------------------
这是一本非主流的童书。
现时市面上的大多是“白富美”的童话故事，小公主也好，傻小子也好，总也是衣食无
忧，真是童书界的韩剧。我们曾经也读过很多现实主义题材的优秀作品，例如《三毛流
浪记》《稻草人》，《安徒生童话》亦充溢着人世间的现实喜乐。
《波特莱尔大冒险》一...  

-----------------------------
小说带有浓郁的哥特风格，我也不认为这是一本童书，作者在小说开篇就警告读者，不
要指望看到happyending，在现实生活中没有如此美好的事情。但实际上我个人感觉现
实也没有作者所写的黑暗与毫无希望，当然既然称为哥特小说，其目的就是对正统价值
观的挑战及对人类黑暗面的...  
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